
 
Vážení občané, 

 
V těchto pozdních podzimních dnech vás chceme informovat o dění v naší obci pohledem 
obecního úřadu.  

 
1.Volby do obecního zastupitelstva 
V letošních volbách do obecního zastupitelstva naší obce kandidovala dvě sdružení s těmito 
výsledky: 
 
Sdružení pro Žerotice: 
Libor Eksler - 169 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Jindřich Nožka - 165 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Luboš Čapek - 163 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Jiřina Šandová – 151 hlasů, zvolena do zastupitelstva 
Pavel Lichtenberg – 148 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Lubomír Krbálek – 146 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Rostislav Janíček – 128 hlasů, zvolen do zastupitelstva 
Milan Vyklický - 52 hlasů, bez mandátu, 1. náhradník  
Josef Mokrohajský – 37 hlasů, bez mandátu, 2. náhradník 
 
ČSSD 
Ing. Jaroslav Nezveda – 24 hlasů, bez mandátu 
Antonín Lenikus – 20 hlasů, bez mandátu 
Drahomíra Nezvedová – 16 hlasů, bez mandátu 
Libor Komenda – 15 hlasů, bez mandátu  
Pavel Nezveda – 14 hlasů, bez mandátu 
 
Z 236 zapsaných voličů se voleb zúčastnilo 193 občanů, což představuje 81,78 % volební 
účast. 5 volebních lístků bylo neplatných.   
Na ustavujícím zasedání , které se konalo dne 3. listopadu, byl zvolen 
starostou obce Jindřich Nožka, místostarostou Libor Eksler. 
  
 
2.Sociální byty 
Firma Dodo Tvořihráz uskutečnila 1. etapu výstavby 3 nových bytů v budově býv. MNV, tj. 
položila novou střešní krytinu včetně okapů a provedla bourací práce za domem  V lednu 
příštího roku bude firma  pokračovat a do konce září 2007 by měla být tato stavba hotova.  
 
 
 
3.Rekonstrukce kulturního domu, výměna oken a dveří 
Jak jste byli informování ve speciálním čísle Žerotického zpravodaje, dostali jsme z 
Ministerstva pro místní rozvoj ČR výbornou zprávu, že náš projekt na poslední etapu 
rekonstrukce kulturního domu byl kladně vyřízen a tím pádem jsme obdrželi dotaci   700 tis. 
Kč. V současné době finišují práce na výměně oken a dveří a na jaře nás čeká poslední etapa a 
tou je obnova fasády. V zastupitelstvu teď máme velké dilema, jaká barva fasády by 
kulturáku nejvíce slušela.  Přivítáme i vaše náměty a návrhy.    
 
   



4.Akce na příští rok – cesta k průmyslovému areálu 
Přestože bude příští rok  finančně dost náročný kvůli stavbám bytů a dokončení rekonstrukce 
KD, přece jen bychom chtěli opět zkusit štěstí a požádat o 70% podporu na rozšíření a 
osvětlení cesty k průmyslovému areálu nad Žeroticemi. Jedná se o obecní silnici u sklepů, 
která bude sloužit nejen jako příjezdová komunikace k průmyslovému areálu, který stále zeje 
prázdnotou  (i díky špatnému příjezdu), ale bude sloužit všem občanům, především majitelům 
sklepů a nových rodinných domů.   Letos jsme stihli její nepatrnou opravu,  příští rok by měla 
být ještě rozšířena asi o 1 metr, položen nový „koberec“ a přibýt 4 – 5 lamp veř. osvětlení 
(pokud dotace vyjde).  
V současné době je zadán projekt, žádost  na Ministerstvo místního rozvoje  ČR budeme 
podávat v únoru příštího roku.   
 

 
5.Odkup plynovodu společností Jihomoravská plynárenská a. s. 
Velmi výhodnou nabídku jsme obdrželi od společnosti Jihomoravská plynárenská a. s. na 
odkup plynovodního potrubí, které této společnosti pronajímáme. V této době jednáme o 
prodeji, stejně tak jako okolní obce, které dostaly obdobnou nabídku. Podrobnosti se dozvíte 
již v příštím zpravodaji. 
 
 
 
6.Sponzorství ČEZ a. s. pro Mikroregion Moravia 
Jako sponzorský dar jsme od společnosti ČEZ a. s. dostali dvě odpočívadla pro cykloturisty 
včetně příslušenství, o kterých jsme se zmiňovali již v minulém zpravodaji. S touto 
společností navázal velmi dobrou spolupráci  Mikroregion Moravia, jehož jsme členem. Příští 
rok by tato spolupráce měla pokračovat. Podle předběžných informací bychom mohli obdržet 
sponzorský dar, tentokrát na rozvoj  společenského života v obci.     
 
 
 
7.Silnice  do Kyjovic – průšvih roku 
Přesně tak by se dala nazvat předem avizovaná oprava poškozené silnice směr Kyjovice. 
Přestože je tato cesta výhradně ve správě a vlastnictví SUS Znojmo, zajímali jsme se, jak 
vzniklý průšvih bude tato společnost řešit dál. Bylo nám řečeno náměstkem ředitele, panem 
Charvátem, že na jaře bude tato cesta znovu opravena. 
 
 
 
8.Novinky  od rybářů – nejen pro rybáře 
Kromě plesu, na který vás všechny (nejen rybáře) zve celý výbor místního rybářského spolku,  
je nutné zmínit, že díky aktivitám především členů výboru, bylo do našeho revíru vpuštěno 
několik tisíc krásných línů, kaprů a ostatní bílé ryby. Rybáři, příští rok se máte na co těšit.   
 
                             
                       
9.Masopustní rej masek 
Již teď s docela slušným předstihem plánují a zvou vás všichni hasiči na rej masek, který 
tentokrát vychází na 17. února. Kromě průvodu vesnicí bude také masopustní zábava. Kdo na 
ní zahraje je zatím tajemství.     
 



10.Příloha zpravodaje – o historii Žerotic 
Pro všechny občany máme tentokrát připravený malý (vánoční) dárek v podobě přílohy 
tohoto zpravodaje, kterou velmi pečlivě a kvalitně zpracoval  místostarosta Libor Eksler. 
V tomto dokumentu o historii naší obce vycházel ze svých dlouholetých sbírek, které sestavil 
z různých archivních zdrojů.     
          
 
11.Společenské události v Žeroticích 
Po menší pauze se v Žeroticích   znovu rozproudí společenský život a tak vás všechny zveme 
na tyto již tradiční události:  
 
10.12. Myslivecké sdružení Žerotice-Želetice pořádá Poslední leč, 
               hraje skupina FREE Band 
31. 12. Silvestrovská veselice s Duo Bandem 
13.1. Rybářský ples  se skupinou Duo Band  
3.2. Ples Mysliveckého sdružení Kyjovice – k tanci a poslechu 
               zahraje skupina Černý kašel                                              
17.2. Masopustní zábava, hraje ….(překvapení) 
 
 
12.Nové knihy v místní knihovně 
V rámci výměnného fondu s Městskou knihovnou Znojmo byla na pár měsíců obohacena 
naše knihovna o velké množství nových titulů. Z důvodu malé kapacity zpravodaje je 
nemůžeme jmenovitě vypsat, jen vzkazujeme, že návštěva knihovny teď stojí za to. 
  
 
13.Významná výročí 
V našem zpravodaji velmi rádi uvádíme jména těch, kteří se dožívají významného životního 
výročí, či jinak významné události. Tentokrát posíláme svou gratulaci těmto našim milým 
spoluobčanům: panu Josefu Šálkovi k jeho 85. narozeninám (12. 10.), panu Zdeňku 
Jordánovi, který oslavil 65 let (28.10.), před 65 lety se narodil pan Zdeněk Schwoiser (2. 
11.), naší nejdříve narozené občance Marii  Nezvedové jsme pogratulovali k jejím krásným 
97. narozeninám (6. 12.), paní Heleně Šandové  popřejeme vše nejlepší k 82. narozeninám 
(10. 12.), stejně tak paní Josefě Jandorové k 85. narozeninám a konečně na Štědrý den si 
vzpomeneme na paní Marii Hanzalovou , které pogratulujeme k jejím 83. narozeninám.  
Dále bychom rádi oznámili všem mladým lidem (nejlépe manželům) dobrou zprávu, že 
zastupitelé Žerotic schválili příspěvek pro rodiče nově narozených dětí v obci ve výši 3 000,- 
Kč.    
Do této rubriky bohužel musíme psát i o událostech neradostných a velmi vážných. Je to již 
více než dva měsíce, co se za dosud nevyjasněných okolností  naší malé občance, Marcelce 
Mikuľakové, zastavilo na několik minut srdce a její stav je doposud velmi vážný. 
Marcelce, milé a šikovné dívce, jejím rodičům a příbuzným vzkazujeme, že všichni obyvatelé 
Žerotic na ni myslí a přejí si její brzké a úplné uzdravení.  
 
 
14.Poslední slovo starosty          
 
Vážení a milí občané Žerotic, 
za všechny zvolené zastupitele Vám chci velmi  poděkovat za projevenou důvěru 
v podzimních volbách. Vaše podpora mě i všem zastupitelům udělala nejen velkou radost, ale 



znamená pro nás velký závazek  do budoucích 4 let. Tak jak jsem slíbil před volbami, slibuji i 
teď, že budeme vést otevřenou „politiku“, pravidelně a pravdivě Vás budeme informovat o 
aktuálním dění v obci v našich zpravodajích. Budete-li mít jakékoli problémy či dotazy na 
práci zastupitelstva či starosty, velmi rádi si s Vámi otevřeně promluvíme. Těsně před 
volbami jste někteří dostávali do svých schránek předvolební agitku tzv. žerotické sociální 
demokracie, ti informovanější se oprávněně zasmáli, ty méně informované, kteří se nad 
některými tvrzeními pozastavili zveme na obecní úřad  a všechny nejasnosti jim rádi 
vysvětlíme či vyvrátíme. 
Do Nového roku 2007 Vám i Žeroticím přeji vše dobré. 
Jindřich Nožka, starosta            
                                   
 
15.Horká aktualita – Eva a Vašek podruhé 
V Prosiměřicích se v neděli 17. 12. odpoledne uskuteční vystoupení dvojice Eva a Vašek. 
Obecní úřad Kyjovice objednal autobus a nabídl i nám, možnost dopravy. Vy, kteří máte 
zájem přihlaste se na našem O.Ú. do úterý 12. prosince. Podrobnosti vám včas sdělíme.    
 
 


